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محمود میران پس از ۲۵ سال بازوبند "۳ ساله پهلوانی" 
را دریافت می کند

محمود میران پس از ۲۵ سال از کسب ۴ دوره متوالی عنوان پهلوانی ایران، قرار 
است بازوبند ۳ ساله پهلوانی ایران را دریافت کند.

به گزارش ایس��نا، محمود میران، پیشکسوت و چهره شاخص ورزش جودو، در سال های 
۱۳۷۳ تا ۱۳۷۶ موفق به کسب عنوان پهلوانی ایران شد. علی رغم گذشت ۲۴ سال از کسب 
آخرین عنوان پهلوانی، وی تاکنون موفق به دریافت بازوبند ۳ ساله پهلوانی ایران نشده است. 
تاکنون چهره هایی نظیر غلامرضا تختی، علیرضا س��لیمانی، احمد وفادار و عباس زندی با 
کسب ۳ دوره عنوان پهلوانی، موفق به دریافت بازوبند پهلوانی ایران شده اند اما محمود میران 
علی رغم کسب ۴ دوره پهلوانی کشور، تاکنون آن را دریافت نکرده است. )هر فردی که سه 

سال پهلوان ایران شود، بازوبند پهلوانی را برای همیشه دریافت می کند.(
بر همین اساس نیز مهرعلی باران چشمه سرپرست فدراسیون ورزش های زورخانه ای و 
کشتی پهلوانی اعلام کرد: طبق صحبت هایی که با پهلوان میران داشتم بنا شد مراسم اهدای 
بازوبند ۳ ساله پهلوانی ایران به او در سال ۱۴۰۱ برگزار شود. میران همچنین به عنوان مشاور 

عالی فدراسیون ورزش های زورخانه ای در رشته کشتی پهلوانی منصوب خواهد شد.
میران با سابقه سال ها حضور در تیم ملی جودوی ایران، مدال برنز جهان، ۴ نقره و یک برنز 

بازی های آسیایی و مدال های طلا، نقره و برنز آسیا را در کارنامه خود دارد.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس:

  رضاییان به دنبال این است که خود را دوباره
 مطرح کند

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید این تیم برای تقویت نیاز به جذب 
یک مهاجم خارجی دارد.

ابراهیم اس��دی در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط پرسپویس پیش از دیدار برابر گل گهر 
س��یرجان اظهار کرد: خوشحالیم پرسپولیس بازی برابر آلومینیوم را شکست داد اما به غیر 
از یکی دو صحنه بازیکنان نتوانستند بازی خوبی به نمایش بگذارند. بازیکنان پرسپولیس با 
هوش و خلاقیت خودشان و کادرفنی، آلومینیوم را شکست دادند. آلومینیوم تیم بسیار خوبی 
است که عملکرد خوبی برابر پرسپولیس داشت و با عملکردی که برابر پرسپولیس داشت برایم 

سوال است چرا در اواسط جدول است.
وی افزود: پرس��پولیس برای بقا در کورس قهرمانی بای��د بازی را می برد که این اتفاق رخ 
داد و تیم همچنان بازی به بازی پیش می رود تا بتواند قهرمانی شش��م را به دس��ت بیاورد. 
او همچنین گفت: رامین رضاییان اولین بازی خود را برای پرس��پولیس انجام داد و دوس��ت 
داشت طوری کار کند که دوباره مطرح شود. در دیدار برابر آلومینیوم احسان پهلوان و کمال 
کامیابی نیا کمتر دیده شدند و آن بازیکن همیشگی نبودند. در این دیدار پاکدل و رضا اسدی 
که وارد زمین شدند توانستند گلزنی کنند و به همین خاطر نظر من این است که بیشتر از 
این دو بازیکن استفاده شود. البته درباره وحدت هنانوف هم باید بگوییم این بازیکن در پست 
دفاع آخر واقعا خوب کار کرد و در تمام درگیری های یک به یک برنده بود. پرسپولیس هنوز 
دوست دارد از کناره های زمین مدافعان را دور بزند و از طریق سانتر و پاس کات بک به گل 
برسد. در دیدار برابر آلومینیوم ما از پرسپولیس پاس در عمقی ندیدیم. با این حال مهم این 
بود که پرسپولیس برنده بازی باشد و حالا پشت سر استقلال، هم این تیم را تحریک و هم 
تعقیب کند. وی همچینن درباره مصاف پرسپولیس برابر گل گهر در هفته نوزدهم لیگ برتر 
گفت: درست است که چند امتیاز از گل گهر کم شده اما این تیم شرایط خوبی در لیگ امسال 
داش��ته و بازی برای پرس��پولیس برابر این تیم آن هم در سیرجان واقعا سخت است. با این 
حال امیدواریم پرسپولیس با پیروزی در این دیدار از کورس قهرمانی عقب نماند. پرسپولیس 
نیاز به جذب یک بازیکن دارد و باش��گاه باید ب��ه زودی بازیکن خارجی مدنظر کادر فنی را 
جذب کند. او به روند واگذاری باش��گاه پرس��پولیس در بورس  هم اشاره کرد و گفت: بعد از 
س��ال ها شاهد کار خوبی هس��تیم که درحال انجام شدن است. اگر استقلال  و پرسپولیس 
واگذر شوند، دو باشگاه از نظر مالی شفافیت خواهند داشت و از طرف دیگر شاهد مشکلات 
گذشته نخواهیم بود. این موضوعی هم که گفته شده بخشی از سهام را به پیشکسوتان بدهند 
بسیار خوب است. بالاخره بازیکنانی سال ها برای باشگاه محبوب خود زحمت کشیدند و الان 

می توانند در مدیریت و اداره باشگاه نقش داشته باشند.

افشاگری اتفاقات تیم ملی پومسه 

از دعوت پسر سرمربی تا حذف شایسته ها
مربی تیم ملی پومسه گفت: سرمربی تیم ملی با هدف انتخاب فرزندان و شاگردان 
خود حق شایس�ته ها را ضایع کرد تا قبل از حضور رئیس جدید فدراس�یون ترکیب 

تیم ملی را اعلام کند.
س��ید حسین موس��وی نیا با بیان مطلب فوق به خبرنگار مهر گفت: رقابتهای انتخابی تیم 
ملی حاوی نکات و تخلفات بی ش��ماری بود که عامل اصلی آن نیز ش��خص حسینعلی نظری 
به عنوان سرمربی تیم ملی است. او در این راه بسیاری از شایسته ها را کنار گذاشت. در واقع 
تیمی که اکنون اسامی آنها به عنوان ترکیب تیم ملی برای حضور در مسابقات قهرمانی جهان 

اعلام شده همان تیم نظری است.
وی ادامه داد: وقتی تا ۱۵ اس��فندماه برای اعلام اس��امی تیم اعزامی به مس��ابقات قهرمانی 
جهان فرصت داریم چرا اینقدر عجله کردند تا ترکیب نهایی را معرفی کنند؟ آقای س��رمربی 
با آن مشکلاتی که در همین ۴۵ روز گذشته برای صدور حکم رئیس جدید فدراسیون ایجاد 
کرده، می دانس��ت که با حضور او دیگر جایگاهی ندارد. به همین دلیل قصد داشت با این کار 
هادی ساعی را با چالشی جدی مواجه کند. اعتراض گسترده پومسه روهای کشور نیز در این 
راه هیچ تأثیری نداشت و متأسفانه مسئولان فعلی فدراسیون تمام این بی عدالتی و بد اخلاقی 

را دیده و سکوت کردند.
مرب��ی تیم ملی پومس��ه که در خصوص اینکه چرا در زم��ان انتخابی ها نظرات خود را بیان 
نکرده بود؟ گفت: در این دوره کار انتخاب نفرات برعهده تیمی متشکل از سرمربی تیم ملی، 
غزل احمد )ش��اگرد وی(، حس��ن زاده )داوری که با او همراه اس��ت( و بنده بود. در بین این 
نفرات هم من تنها بوده و امتیازات و نظرات من لحاظ نش��د. در چند مورد کار من با نظری 
برای مطالبه به حق پومسه روها به مشاجره کشید که تمام سالن متوجه آن شدند. نمونه آن 
انتخاب پس��ر نظری بود که من امتیاز پایینی دادم، چون در مقایس��ه با نفرات حاضر به لحاظ 
فنی س��طح پایینی داش��ت و یا در مورد نفرات دیگری که به ناحق حذف شدند. یکی از آقای 
نظری س��وال کند چرا علی نادعلی با دو طلای جهان و نفر یک رنکینگ جهانی در تیم ملی 
خود جایی ندارد؟ حکایت فروزان، موس��ی نیا، جمالی، باس��امی و تعداد دیگری از شایسته ها 

همانند نادعلی، خط خوردند. در رده ابداعی زیر ۱۷ سال که ناحقی آشکار صورت گرفت.
موسی نیا در خصوص برگزاری مسابقات مختلط هم گفت: سرمربی تیم ملی برخلاف عرف 
حاکم بر ایران و قوانین موجود آقایان را به سالن بانوان دعوت کرد و پس از برگزاری تمرین و 
مسابقه ترکیب تیم های دو نفره را انتخاب و معرفی کرد! نکته مهم اینکه من به عنوان مربی 
تیم ملی اجازه حضور در س��الن را پیدا نکردم. با وجود اینکه مردان متعددی در س��الن بانوان 

حضور داشتند، من را در عین بی احترامی از سالن خارج کرد.

ثبت نام آثار برای حضور در سیزدهمین دوره 
جشنواره بین المللی فیلم  های ورزشی ایران از 

امروز )یکشنبه، اول اسفند ۱۴۰۰( آغاز شد.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی جشنواره، 
جشنواره بین المللی فیلم های ورزشی ایران، نماینده 
انحص��اری فدراس��یون جهان��ی فیلم های ورزش��ی 
)FICTS( است که به منظور رقابت بین فیلمسازان، 
برنامه س��ازان، کش��ف اس��تعدادهای جوان و معرفی 
چهرهای خلاق، همگام با سیاست های ورزش کشور، 
کمیت��ه ملی المپی��ک و پارالمپی��ک و FICTS در 
راس��تای حمایت از تولید و عرضه فیلم های ورزشی 

برگزار می شود.
در این دوره علاوه بر فیلم های س��ینمایی، مستند 
)کوت��اه و بلند(، داس��تانی )کوتاه و بلن��د(، فیلمنامه 
نویس��ی، پویانمایی، تیزر و نماهنگ تولید ش��ده در 
فاصله سال های ۱۳۹۸ تا ۱۴۰۰، آثاری با موضوعات 
روح المپیک و پارالمپیک، مفاهیم صلح و دوس��تی، 
ورزش همگانی و س��لامت عمومی، ورزش و مبارزه با 
اعتیاد و بازی های محلی، بومی و عش��ایری می توانند 

در بخش ویژه ملی این رویداد حضور یابند.
علاقه من��دان می توانند برای حض��ور در این دوره 

جش��نواره از اول اس��فندماه ۱۴۰۰ تا اول خردادماه 
۱۴۰۱ آث��ار خود را ثبت نام و به جش��نواره ارس��ال 
کنند. در این دوره همچنی��ن علاوه بر جوایز نقدی، 
از سوی نهادهای حامی جش��نواره از آثار برتر تقدیر 

خواهد شد.

بر اس��اس این گزارش، جشنواره فیلم های ورزشی 
ای��ران، نماینده انحصاری فدراس��یون جهانی فیلم و 
 FICTS اس��ت. مقر )FICTS( تلویزیون ورزش��ی
در میلان ایتالیا اس��ت که بیش از ۱۲۵ کش��ور عضو 
این فدراسیون هستند. جشنواره ایران به عنوان یکی 

از ۱۶ پایگاه جهانی و میزبان ۲۸ کش��ور آس��یایی و 
منطق��ه برای ورود به جش��نواره جهانی میلان مورد 
توجه فیلمسازان و سینماگران این کشورها است و با 
توجه به جایگاه بین المللی این جش��نواره و استقبال 
از آن، آثاری از کشورهای اروپایی و دیگر کشورها نیز 

مهمان این رویداد هستند.
متقاضی��ان می توانن��د ب��رای ثبت ن��ام و دریافت 
www. فراخوان به سایت رسمی جشنواره به نشانی

sportfilmfest.ir مراجعه کنند.
در س��یزدهمین جش��نواره بین الملل��ی فیلم های 
ورزش��ی ای��ران س��یدمجتبی علوی به عن��وان دبیر 
و عبدالحمی��د احم��دی به عن��وان رئیس ش��ورای 
سیاستگذاری جشنواره، نماینده کمیته ملی المپیک 

و مشاور وزیر ورزش و جوانان حضور دارند.
سیزدهمین دوره جشنواره فیلم های ورزشی ایران 
با حمایت کمیته ملی المپیک و پارالمپیک و آکادمی 
ملی المپیک، وزارت ورزش و جوانان، ش��بکه س��وم 
س��یما و س��ازمان صدا و سیما و س��ازمان سینمایی 
وزارت ارش��اد در بخش خصوصی و به همت موسسه 
فرهنگی هنری خانه هنر خیام تیرماه ۱۴۰۱ همزمان 

با هفته المپیک برگزار می شود.

س�رمربی تیم ملی فوتس�ال زن�ان گفت: اکنون زمان پوس�ت 
اندازی تیم رسیده و باید به جوانگرایی روی آوریم. در بازی های 
تدارکات�ی، به هیچ عن�وان نتیجه برایمان اهمی�ت ندارد و فقط 

هدفمان افزایش تجربه بازیکنان جوان است.
به گزارش ایرنا، فروزان سلیمانی در خصوص برگزاری اردوی تدارکاتی 
پیش از دیدار دوس��تانه برابر روسیه، اظهار داشت: اردوی تدارکاتی تیم 
ملی فوتسال در حالی آغاز شد که پس از انجام تست کرونا، از لیست ۱۸ 
نفره، چهار بازیکن کرونا داش��ته و به شهرهای خود بازگشتند. بازیکنان 
دیگری که دوره نقاهت خود را پس از بیماری کرونا پش��ت سر گذاشته 
بودن��د در کنار چند بازیکنی ک��ه مصدوم بوده، تمرین��ات خود را آغاز 
کردند. بر همین اس��اس چهار بازیکن دیگر را به اردوی تدارکاتی دعوت 
کردیم که متاس��فانه یکی از بازیکنان به دلیل عدم اجازه باش��گاه خود 

نتوانست در اردو حضور داشته باشد.
وی ادامه داد: اکنون اوج رقابت های لیگ فوتس��ال است و تیم ها برای 
صدرنشینی و کسب بهترین عنوان تلاش می کنند و خوب طبیعتا برای 
بازیکنان برنامه ریزی دقیقی دارند. در این میان انجام دو دیدار دوستانه 
برابر روس��یه باعث شد تا برخی از باش��گاه ها بازیکن در اختیار تیم قرار 
ندهند. جا دارد از مدیران عامل باشگاه هایی که نهایت همکاری را با تیم 
ملی فوتس��ال زنان داش��تند، تش��کر و قدردانی کنم. تیم ملی برای یک 

کش��ور اس��ت و باید برای موفقیت و بهترین عملکرد آن، از هیچ تلاشی 
دریغ نکنیم. اکنون اوج مسابقات لیگ و حساسیت بالاست و همه نگران 
سلامتی بازیکنان هستند. امیدوارم مشکلی برای بازیکنان پیش نیاید و 

به تیم های خود بسلامت بروند.
س��رمربی تیم ملی فوتس��ال زنان عن��وان کرد: با توجه ب��ه برگزاری 
رقابت های لیگ و فش��ردگی بازی ها، فکر می کنم زمان مناس��بی برای 

برگ��زاری دیدار دوس��تانه مقابل روس��یه نبود. چرا که ام��کان دارد هر 
اتفاق��ی در این دو دیدار رخ دهد. به لحاظ فن��ی بارها اعلام کرده ام که 
زمان مناس��بی برای حضور تیم روسیه در ایران نیست. ای کاش طوری 
برنامه ری��زی ش��ود زمانی که تیم ملی فوتس��ال بانوان روس��یه می آید، 
بتوانیم حداکث��ر برنامه ریزی و بهره بری را از انجام دیدارهای دوس��تانه 
داش��ته باشیم. امیدوارم ترتیبی داده ش��ود که تاریخ ورود روسیه مورد 
خواس��ت کادر فنی باشد و زمان حضورشان را با توجه به نیاز تیم ایران 

اعلام کنیم.
وی گفت: ملی پوشان تمرینات خود را انجام می دهند. دروازبانان خوب، 
جوان و با انگیزه ای داریم و امیدوارم بهترین عملکرد را داش��ته باشیم. 
بازی س��ختی اس��ت و اکنون بهترین زمان برای این اس��ت تا بازیکنان 
جوان خود را نش��ان دهند. اکنون زمان پوست اندازی تیم رسیده و باید 
به جوانگرایی روی آوریم. در بازیهای تدارکاتی و دوستانه، به هیچ عنوان 
نتیجه برایمان اهمیت ندارد و فقط هدفمان کسب تجربه بازیکنان جوان 

است.
س��لیمانی خاطرنشان کرد: یک لیس��ت ۳۰ نفره داریم تا بازیکنان را 
مرت��ب ب��ه اردو دعوت کنیم و در واقع اس��تعدادیابی کنیم تا برترین ها 
به اردوی تیم ملی دعوت ش��وند. با برگزاری اردوهای مداوم، به بهترین 

شرایط ممکن بازگردیم و برای مسابقات مهم پیش رو آماده شویم.

سرمربی تیم ملی فوتسال زنان:
 زمان جوانگرایی در تیم ملی فوتسال زنان فرا رسیده است

کنفدراس�یون فوتبال آس�یا ش�رایط 
جدید پزش�کی را برای مس�ابقات لیگ 
قهرمانان آس�یا در نظر گرفته اس�ت که 
عدم انجام آن، محرومیت بازیکنان را در 

پی خواهد داشت.
ب��ه گ��زارش مهر، مرحل��ه پل��ی آف لیگ 
قهرمانان آس��یا از ۱۷ اسفند ۱۴۰۰ و مرحله 
گروهی ای��ن بازی ها روز ۱۸ فروردین ۱۴۰۱ 

آغاز می شود.
کنفدراس��یون فوتب��ال آس��یا در تازه ترین 
تصمیم خود س��خت گیری های پزش��کی را 
برای جلوگیری از ایس��ت قلب��ی بازیکنان در 
زمین در نظر دارد و باشگاه ها موظف هستند 
بازیکنان خود را قبل از اعزام به لیگ قهرمانان 

مورد ارزیابی پزشکی PCMA قرار بدهند.
این خبری اس��ت که روزنامه »الاقتصادیه« 

عربس��تان اعلام کرده اس��ت. بر این اساس، 
کمیته پزش��کی کنفدراس��یون فوتبال آسیا 
تایید کرده اس��ت که هر بازیکنی از تیم های 
ش��رکت کنن��ده در لیگ قهرمانان آس��یا که 
باش��گاهش ۳۰ روز قب��ل از اولین بازی تیم، 
ارزیاب��ی پزش��کی PCMA را ارائ��ه نکند، 
حذف می کند. این آزمایش��ات پزشکی شامل 
آزمایشات قلبی، آزمایش خون و معاینات کلی 
دندانپزشکی است. این ارزیابی پزشکی توسط 
مرکز ارزیابی و تحقیقات پزش��کی فیفا انجام 
می ش��ود و برای همه بازیکنان و حتی داوران 
 PCMA نیز اجباری اس��ت. ارزیابی پزشکی
قبل از مس��ابقات با هدف شناس��ایی عوامل 
خطر بالقوه س��لامتی انجام می شود؛ با تمرکز 
ب��ر بیماری های قلبی که ممکن اس��ت باعث 
مرگ ناگهانی شود. به نوشته الاقتصادیه، هر 

بازیکنی ک��ه مدارک مورد نیاز خ��ود را ارائه 
نده��د، حق ثبت نام در لیگ قهرمانان آس��یا 
را نخواهد داش��ت و از ای��ن رقابت ها محروم 
می شود. همچنین کمیته پزشکی فدراسیون 
ب��ا صلاحدید خود می تواند ه��ر گونه ارزیابی 
پزش��کی دیگری از بازیکن ش��رکت کننده را 
درخواس��ت کند اما هزینه این تست تکمیلی 
بر عهده AFC اس��ت. س��خت گی��ری های 
کنفدراسیون آس��یا برای لیگ قهرمانان تنها 
منوط به مس��ائل پزشکی نیست. روز گذشته 
ه��م اعلام ش��د که ه��ر بازیک��ن و مربی در 
صورت غیبت در نشست های خبری در لیگ 
قهرمانان آس��یا ۱۰ هزار دلار جریمه خواهد 
شد. به گزارش خبرنگار مهر، فولاد خوزستان 
و س��پاهان اصفهان دو نماینده ایران در لیگ 

قهرمانان ۲۰۲۲ آسیا هستند.

قابل توجه سپاهان و فولاد؛

سخت گیری پزشکی AFC برای لیگ قهرمانان آسیا

آغاز ثبت نام برای حضور در جشنواره فیلم های ورزشی

مربی تیم فوتبال پرسپولیس:

 سازمان یافته و برای تخریب از پرسپولیس انتقاد می کنند
افشاگری اتفاقات تیم ملی پومسه 

از دعوت پسر سرمربی تا حذف شایسته ها
مربی تیم فوتبال پرس��پولیس می گوید برخی س��ازمان یافته و 

برای تخریب از این تیم انتقاد می کنند.
حمید مطهری در گفت وگو با ایس��نا، در مورد شرایط تیم فوتبال 
پرسپولیس اظهار کرد: در مدت بیش از دو سالی که ما در پرسپولیس 
بوده ایم، همیش��ه س��عی کردیم در این تیم ثبات ایجاد کنیم و یک 
فوتبال رو به جلو و قابل احترام ارائه بدهیم. امسال مشکلات زیادی 
داشتیم اما با این حال پرسپولیس در شرایط سخت هم نشان می دهد 
که تیم بزرگی است. با این مشکلاتی که ما داشتیم شاید باید روی 
روند فنی ما هم تاثیر می گذاشت اما با توجه به بازیکنان و تیمی که 
داریم، روند خوب مان را حفظ کردیم. ما در شرایط سخت باید نشان دهیم که تیم بزرگی هستیم و با ذهن برنده  خواه 
پیش می رویم. با وجود همه مشکلاتی که داشتیم تا اینجای فصل خوب کار کردیم و الان هم در کورس قهرمانی 
هستیم. او در ادامه در پاسخ به سوالی درباره فشارهای پس از شکست برابر فولاد هم گفت: هر چه در سطح بالاتر 
مربی گری می کنید و یا کار می کنید فشارهای بیش تری را باید تحمل کنید. در پرسپولیس این فشارها واقعا زیاد 
است. این فشارها هم روی ما به عنوان مربی و هم روی بازیکنان است. ما در آن دیدار در شرایطی شکست خوردیم 
که شش یا هفت بازیکن مان را نداشتیم که این موضوع منجر به باخت شد و بعد زیر فشار قرار گرفتیم اما ما زیر این 
فشارها هیچ وقت خم نمی شویم و بعد تلاش کردیم که ریکاوری خوبی داشته باشیم و بعد از آن بازی دو برد خیلی 
خوب برابر نساجی و آلومینیوم به دست آوردیم. این موضوع بزرگی تیم ما را نشان می دهد که خیلی سریع خودمان 
را با شرایط تطبیق می دهیم. البته این که می گویم در دیدار برابر فولاد شش، هفت بازیکن مان را نداشتیم نمی خواهم 
برد تیم فولاد را لوث کنم چون بعد از بازی هم به آن ها تبریک گفتم. آن ها برای برد خیلی زحمت کشیدند اما ما 
هم مستحق شکست نبودیم. وی افزود: همیشه نشان داده ایم به معنای واقعی کلمه یک تیم هستیم و کار تیمی در 
پرسپولیس حرف اول را می زند. در دیدار برابر فولاد در نیمه دوم واقعا فوتبال خوبی را ارائه کردیم و ۱۰ نفره شدن 
ما تاثیر زیادی روی باخت داشت. مطهری در بخش دیگری از صحبت هایش گفت: ما امسال شرایط خیلی سختی 
را داشتیم اما سعی کردیم همه اتفاقات درون تیم حل بشود. اگر آقای گل محمدی استعفا دادند به خاطر این بود 
که توقعات در پرسپولیس زیاد است. ما در دو سال اخیر بازیکنان زیادی از دست دادیم اما همیشه سعی کرده ایم 
روند خوب مان را ادامه بدهیم چون ما یک تیم به همه معنا هستیم و این تیم است که کارش را پیش می برد. تیم 
ما بازیکنانی دارد که ذهن برنده خواه دارند. همه بازیکنان با روند تاکتیکی تیم پیش می روند چون مبارز و جنگجو 
هس��تند. در دیدار برابر آلومینیوم ببینید بازیکنان تعویضی مثل سید جلال حسینی، رضا اسدی، علی شجاعی و 
مهدی پاکدل چقدر خوب و با انرژی مثبت بازی کردند. این نشان می دهد که ما به معنای واقعی تیم هستیم و کار 
کردن با این بازیکنان واقعا لذت بخش اس��ت. همه این مس��ائل به ما کمک کرده تیم مان امسال باز هم در کورس 
قهرمانی باشد. مربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره نقدهایی که به عملکرد این تیم مطرح می شود و اینکه برخی 
می گویند شاگردان گل محمدی بازی های زیبایی ارائه نمی دهند هم گفت: همیشه گفته ام انتقاداتی که منصفانه باشد 
را ما به روی چشم می پذیریم. انتقاد باعث پیشرفت می شود. اما متاسفانه برخی انتقادات تخریبی و سازمان یافته 
است. این ها است که روح آدم را خراب می کند و نباید به آن ها توجه کنیم. ما انتقادپذیر هستیم اما برای انتقاداتی 

که منصفانه باشد اما برخی انتقادها غیرمنصفانه و سازمان یافته است که این بد است. 

مربی تیم ملی پومس�ه گفت: سرمربی تیم ملی با هدف 
انتخاب فرزندان و شاگردان خود حق شایسته ها را ضایع 
کرد تا قبل از حضور رئیس جدید فدراس�یون ترکیب تیم 

ملی را اعلام کند.
سید حسین موسوی نیا با بیان مطلب فوق به خبرنگار مهر گفت: 
رقابتهای انتخابی تیم ملی حاوی نکات و تخلفات بی ش��ماری بود 
که عامل اصلی آن نیز شخص حسینعلی نظری به عنوان سرمربی 
تیم ملی اس��ت. او در این راه بسیاری از شایسته ها را کنار گذاشت. 
در واقع تیمی که اکنون اسامی آنها به عنوان ترکیب تیم ملی برای 

حضور در مسابقات قهرمانی جهان اعلام شده همان تیم نظری است. وی ادامه داد: وقتی تا ۱۵ اسفندماه برای اعلام 
اسامی تیم اعزامی به مسابقات قهرمانی جهان فرصت داریم چرا اینقدر عجله کردند تا ترکیب نهایی را معرفی کنند؟ 
آقای سرمربی با آن مشکلاتی که در همین ۴۵ روز گذشته برای صدور حکم رئیس جدید فدراسیون ایجاد کرده، 
می دانست که با حضور او دیگر جایگاهی ندارد. به همین دلیل قصد داشت با این کار هادی ساعی را با چالشی جدی 
مواجه کند. اعتراض گس��ترده پومسه روهای کشور نیز در این راه هیچ تأثیری نداشت و متأسفانه مسئولان فعلی 
فدراسیون تمام این بی عدالتی و بد اخلاقی را دیده و سکوت کردند. مربی تیم ملی پومسه که در خصوص اینکه 
چرا در زمان انتخابی ها نظرات خود را بیان نکرده بود؟ گفت: در این دوره کار انتخاب نفرات برعهده تیمی متشکل از 
سرمربی تیم ملی، غزل احمد )شاگرد وی(، حسن زاده )داوری که با او همراه است( و بنده بود. در بین این نفرات هم 
من تنها بوده و امتیازات و نظرات من لحاظ نشد. در چند مورد کار من با نظری برای مطالبه به حق پومسه روها به 
مشاجره کشید که تمام سالن متوجه آن شدند. نمونه آن انتخاب پسر نظری بود که من امتیاز پایینی دادم، چون در 
مقایسه با نفرات حاضر به لحاظ فنی سطح پایینی داشت و یا در مورد نفرات دیگری که به ناحق حذف شدند. یکی 
از آقای نظری سوال کند چرا علی نادعلی با دو طلای جهان و نفر یک رنکینگ جهانی در تیم ملی خود جایی ندارد؟ 
حکایت فروزان، موسی نیا، جمالی، باسامی و تعداد دیگری از شایسته ها همانند نادعلی، خط خوردند. در رده ابداعی 
زیر ۱۷ سال که ناحقی آشکار صورت گرفت. موسی نیا در خصوص برگزاری مسابقات مختلط هم گفت: سرمربی 
تیم ملی برخلاف عرف حاکم بر ایران و قوانین موجود آقایان را به سالن بانوان دعوت کرد و پس از برگزاری تمرین 
و مسابقه ترکیب تیم های دو نفره را انتخاب و معرفی کرد! نکته مهم اینکه من به عنوان مربی تیم ملی اجازه حضور 
در سالن را پیدا نکردم. با وجود اینکه مردان متعددی در سالن بانوان حضور داشتند، من را در عین بی احترامی از 
سالن خارج کرد. وی افزود: متأسفانه آب از سرچمشه گل آلود است. وقتی قرار است برای یک تیم ملی سرمربی 
انتخاب شود، شخصی که نامزد این پست است، نباید در جلسه حضور داشته باشد، ولی حسنیعلی نظری خود عضو 
کمیته فنی است و در جلسه خودش را انتخاب می کند و با کمال تأسف اعضای کمیته دیگر پومسه روهای شایسته 
که خیلی از ایشان فنی تر هستند را نادیده می گیرد. سوال من این است که مگر در پومسه ایران قحط الرجال است 
که برای هر تیم ملی فقط نظری انتخاب می شود؟ از دانشجویان گرفته تا رده های سنی مختلف، فقط نظری است 
که شایسته مربیگری است؟ سینا غزل احمد که به لحاظ فنی قابل مقایسه با خیلی از مربیان شایسته ایران نیست، 
چون شاگرد این آقاست، باید مربی تیم ملی باشد! دلیل این کار هم مشخص است، و همه اهالی تکواندو می دانند 

که ایشان خود را مالک پومسه می داند. 

//


